
VL gelooft in de eigen kracht van mensen. Daarbij zien wij eigen initiatief en ondernemerschap als de 
drijvende kracht in de samenleving. Mensen die het niet alleen kunnen, verdienen een steuntje in de rug. 
 

    Voorschoten, maart 2023 
  

Beste vriend van Voorschoten Lokaal, 
 
Deze maand kon u weer naar de stembus. Het was spannend en een aardverschuiving.  
Vorig jaar in maart waren er verkiezingen voor de Gemeenteraad. In Voorschoten was er toen ook 
een kleine aardverschuiving: Voorschoten Lokaal werd bijna de grootste partij! Onze partij kwam 
met vier leden in de Gemeenteraad. Werd er eerder nog wat lacherig gedaan over de enige lokale 
partij, nu moest Voorschoten Lokaal echt serieus genomen worden. Die verantwoordelijkheid 
heeft de partij graag opgepakt. Voorschoten Lokaal kwam in de coalitie en Hans van der Elst werd 
wethouder voor Voorschoten Lokaal met een zware portefeuille. Tijd voor een terugblik.  
 
Kritische postergirl  
 
Marleen Persoon:  
“De overwinning vorig jaar was overweldigend. Ik had nooit verwacht dat we het zó goed zouden 
doen. En dat met mij als ‘postergirl’, als zestiger! Mijn rol is wel veranderd. Eerder deed ik het bijna 
alleen, maar gelukkig hebben we in de partij goede mensen en kon ik een stapje opzij doen. Wouter 
van Duivendijk werd fractievoorzitter en heeft heel hard gewerkt om het coalitieakkoord tot stand te 
brengen. Het betekent wel veel meer afstemmen en overleggen. Dat is soms voor mij – mijn 
gezondheid is als CVA-patiënt kwetsbaar – best zwaar. Naast mijn werk als gemeenteraadslid en 
commissielid, heb ik ook zorgtaken, voor mijn moedertje en mijn vijf kinderen en vijf kleinkinderen. 
Ik praat ook veel met mensen in het dorp. Mensen herkennen me van de poster en van de columns 
in de krant of van mijn vrijwilligerswerk. Zo merk je wat er leeft onder de Voorschotenaren.”  
 

 
Martine Zoun (l) en Marleen Persoon (r) met het coalitieakkoord: Tijd voor verbetering 
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Marleen: “Wat me soms tegenvalt is dat alles zo lang duurt in de politiek. Zo hebben 
we heel veel behoefte aan betaalbare woningen. Maar dat is door allerlei 
omstandigheden – stikstof, bouwkosten, tekort aan mensen – echt lastiger dan we 
hadden gehoopt. Daarom ben ik blij dat we het project aan de Raadhuislaan 
binnenkort kunnen starten. Daar komt een nieuw gezondheidscentrum en 
appartementen.  
 
Wat hetzelfde is gebleven is mijn gedrevenheid. En ik ben kritisch, en dat blijf ik. Zo 
zijn er plannen om de verbindingsbrug van de Molenlaan naar de Zwaluwweg te 

vervangen. Dan wil ik nog steeds weten waarom dat zoveel geld moet kosten. Kan dat niet 
goedkoper? We blijven als partij goed op de centen letten. Dat zie ik gelukkig ook terug bij Hans van 
der Elst, onze wethouder. Daar hebben we echt een hele goede aan.”  
 

Nieuwe scholen en jeugdig ongeduld  
 
Voor Gemeenteraadslid Martine Zoun begon de coalitie stormachtig. Zij kon op 4 juli nog net 
meestemmen met het coalitieakkoord en beviel enkele uren later van haar derde kind!  
Hoe kijkt zij terug op het afgelopen jaar?  
 

Martine: “Ik zat in de vorige periode ook als commissielid in de commissie MenS, 
kort voor Mens en Samenleving, daar is het werk als Gemeenteraadslid 
bijgekomen. Dat is met een jong gezin soms best pittig. Elke week lees ik de 
stukken voor de komende vergaderingen. Maandagavond is er altijd 
fractievergadering. Daar wordt het standpunt van de fractie besproken. Daarna 
wordt er gekeken of we samen met coalitiepartners kunnen optrekken. 
Samenwerken is belangrijk om zaken voor elkaar te krijgen. Ook moeten er 
vooraf vragen ingediend worden. De commissievergaderingen en 
raadsvergaderingen zijn donderdagavond. Vooraf is er meestal 
coalitievooroverleg.  

 
De commissie MenS gaat over ingewikkelde materie, zoals het Sociaal Domein, waarbij je kunt 
denken aan WMO (Wet Maatschappelijke Ondersteuning) en Jeugdzorg. Veel zaken worden 
regionaal afgestemd. Dat is complex, maar daarvoor zijn er technische sessies, waarin ambtelijke 
ondersteuning ons helpt om bepaalde onderwerpen helemaal in de vingers te krijgen. Soms is het 
twee stappen vooruit en tegelijk een stap achteruit. Zo is de ontvlechting van de ambtelijke 
samenwerking tussen Voorschoten en Wassenaar bijna voltooid. We zijn nu bezig met de omklap. 
Dat is het losmaken van de gebieden WMO, Jeugdhulp en Werk & Inkomen uit de Haagse regio. Dat 
gaat over naar de Leidse regio. We denken dat dat beter aansluit op bijvoorbeeld de Leidse 
arbeidsmarkt. Dat is voor Voorschoten logischer. Ook op andere gebieden, zoals de openbare 
gezondheidszorg, denk aan de GGD en vaccinaties en zo, wordt regionaal samengewerkt in HECHT.  
 
Dat soort afstemming heeft een lange aanloop. Van mij zou het allemaal wel sneller mogen. Waar we 
echt stappen in gaan maken de komende tijd in Voorschoten? De nieuwbouw voor de drie scholen, 
de Fortgens, de Nuts en de Emmaus. Daarmee gaan we echt een stip op de horizon zetten.” 
 


